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Styrelseprotokoll 2023-10-26 
Plats: Kontoret på Idre Fjäll 

Närvarande: 
Lennart Hjelm 
Mikael Dahlström 
Inga-Lill Svedmyr Johansson 
Bo Rex 
Oliver Staffansson 
 
Damkommittén: Agneta Martinsson 
Herrkommittén: Oliver Staffansson 
Juniorkommittén: Cecilia Douhan & Elin Persson 
Idrefjällens Golfbana: Anna Wickberg 
RF-SISU Dalarna: Hanna Nooni 
 
 

1. Mötet öppnades av Lennart 
 

2. Dagordningen godkändes 
 

3. Bo valdes till sekreterare  
 
4. Föregående mötesprotokoll godkändes 

 
5. RF-SISU 

Hanna informerade om olika ekonomiska stöd som SISU kan bidra med 
bland annat: 

 Dam-, Herr- och Juniorgolf 
 Folkbildningsstöd 
 Lok-stöd (lokalt aktivitetsstöd) 
 Projektstöd 
 Studieresor 
 Regelfrågor 

Möjligheterna är många och det är av vikt att både kommittéer och 
styrelse har en aktiv kontakt med Hanna och RF-SISU. 
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6. Information från Idrefjällens Golfbana 

 
Trond hälsar att han gjort allt han kan för att banan fått en optimal 
invintring. 
 
Greenfeegäster har vi haft ungefär samma som förra året (ca 6000 ). 
Rent ekonomiskt har vi klarat att hålla ner en del kostnader och ökat en 
del intäkter. Vädret har inte varit det bästa den här sommaren vilket 
också på verkar resultatet. 
 
Vi är otroligt glada över vår höga gästnöjdhet som vi ser är en av 
anledningarna till att våra gäster kommer tillbaka till oss. Banan har 
varit i ett fantastiskt skick och naturligtvis är Fredrik och hans 
verksamhet en stor del i det också. Att även medlemmarna är nöjda är 
vi väldigt glada för. 
 
I gästenkäten dyker det upp förbättringspunkter och vissa av dem som 
t ex har med lokaler att göra görs det ju inget åt eftersom vi från 
sommaren 2025 inte kommer att finnas kvar i de befintliga. 
  
Övriga förbättringspunkter som gäller banan arbetas det med utifrån 
Johan Benestams förslag med fokus på vad som behöver göras kontra 
vad som vore trevligt att göra vilket naturligtvis är en prioritering av 
kostnader. Inga nya hål ligger i planen för den närmaste tiden. 
 
På de topp 100 och topp 50-rankingarna som finns över banor i Sverige 
så är vi den bästa banan i Dalarna och det vill vi fortsätta vara men 
även göra förbättringar som kan flytta upp oss på dessa rankinglistor 
och bli en ännu mer attraktiv bana för gäster och medlemmar. 
 
Sommaren 2024 kommer att vara liknande den som just passerat 
eftersom det till sommaren 2025 kommer att hända ganska mycket.  
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7. Information från dam- herr och juniorkommittén: 
 
Damkommittén 

 Jentgolfen: Vi har träffats 14 tisdagar under sommaren. 25 
medlemmar har deltagit varav 4 nya. Varierande spel varje 
tisdag. Ibland parspel och ibland singelspel. 

 

 Tränat 2 ggr med Fredrik. Range och närspel. 
 

 En gemensam trivselkväll med mat och prat har vi också haft. 
 

 +65 Golf: 13 onsdagar har det varit både damer och herrar som 
spelat. Poängboggey och närmast hål på alla par 3 hål. 
Sammanlagt 19 olika deltagare. 

 

 En varierande golfsommar trots mycket regn. 
 
Herrkommittén 

 Herrarna har spelat varje torsdag med undantag på en torsdag 
på grund av ett riktigt hällregn.  

 Vi har haft ett ungefärligt genomsnitt på 12 herrar/torsdag. 
 Det har varit minst 4st/tillfälle och som mest var vi runt 20st. 
 Vi har även nyttjat torsdagarna som ett tillfälle för 

fadderverksamhet där vi haft en som blivit klar med sitt gröna 
kort. 

 
Juniorkommittén 

 Det har varit en bra sommar med många barn. Både nya spelare 
och återvändare från sommaren 2022. Vi är mycket nöjda. 

 I snitt har vi haft 15 barn varje måndag kväll. 
 Två killar har klarat sina gröna kort och en tjej. 
 Vi ser positivt på sommaren 2024. 
 Nytt skolbesök sker troligtvis under maj/juni 2024 inför 

golfsäsongen 2024. 
 Föräldrar är mycket nöjda med vår insats. 
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 Även barn från Särna har deltagit under hela sommaren, mycket 
roligt. 

 Vi vill rikta ett stort tack till alla barn och föräldrar som vi har 
träffat under sommaren! 

 
8. Dalagolfens höst- och ordförandemöte: 

 
Höstmötet: 

 Sedvanliga val av ordföranden och ledamöter. 
 Ny ordförande i juridiska nämnden Chefsåklagare Fredrik 

Skoglund. 
 Beslut om höjning av medlemsavgift från klubb till  

dalarnas golfdistrikt, från 12 kr till 14 kr/medlem. 
 Årsavgift, budget och verksamhetsplan godkändes. 

Ordförandemötet: 
 Anställt en SM projektledare Anna Wickberg, Falun. 
 Inget förslag presenterat för banfördelning på SM, på golftinget i 

november kan kanske singel klassernas fördelning vara klara, 
resterande kanske klara till årsmötet i vår. 

 En modell för fördelningen av vinsten efter SM kommer att tas 
fram. 

 Önskemål om att varje klubb skall ha eller utbilda minst 2 
domare. 

 Hur bemöter man brevlådeklubbar, vi måste bli bättre att sälja in 
oss själva i alarna. 
 

9. Gräsroten – Svenska spel 
Beställa material för marknadsföring från Svenska Spel. 
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10. Årsmöte för 2023 
Söndagen den 10 mars 2024 på Lodjuret. 

 
11. Inga övriga frågor 

 
12. Nästa styrelsemöte: 2023-11-22 kl. 18:00 

 
13. Ordförande förklarade mötet för avslutat 

 
 
 
 
____________________________  ________________________ 
Lennart Hjelm   Bo Rex 
Ordförande   Sekreterare 


